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       2020-12-08 
 
 

 
Styrelsemöte 7   2020-12-08 
 

Plats: teams kl. 19.00–21.00 

Närvarande:  

              Mats Almlöw (MA) ordförande 

              Anders Joelsson (AJ) vice ordförande  

              Annelie Häggström (AH) sekreterare  

              Joachim Brischewski (GS) generalsekreterare   

              Frida Svensson (FS) ledamot  

              Kenneth Alfelt (KA) ledamot 

              Karl-Johan Lindholm (KJL) ledamot (från §6) 

               

Frånvarande:  

             Veronica Källström (VK) ledamot 

   

§1 Mötets öppnande (MA) 

 Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 

§2 Godkännande av dagordningen (MA) 

Dagordningen godkänns med fyra tilläggspunkter under §11 Övriga punkter.

  

§3 Förgående mötesprotokoll samt bevakningslistan (MA) 

a) Förgående protokoll gås igenom och efter tillägg efter punkt 3 §5 att GS 

följer upp svar från ansökan till ”Framåtfonden” och tillägg till punkt a) §9 

gällande SM veckan i Piteå. Efter att GS undersökt intresse och möjligheter 

för deltagande så ser SR för närvarande att det ej finns förutsättning för 

deltagande i arrangemanget med inomhusrodd med hänsyn till avståndet 

och avsaknaden av roddklubbar i närheten.  
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b) Bevakningslistan föredras av (GS).  

Tygkassarna finns hos FS till försäljning. 

Övriga arbeten fortgår. 

 

§4 Val av ledamot att justera protokollet (MA) 

Anders Joelsson väljs att justera protokollet. 

 

§5 Lägesrapport av verksamheten från (GS) 

 

a) Ny medlem: Nationella Inomhus Roddföreningen. 
Ansökan till ”Idrott för äldre” är inskickad. 

 

b) Inför årsmötet så har valberedningens brev gått ut till styrelsen. 

 
c) Under rådande omständigheter så beslutar SR att ej dela ut pris till ”årets 

roddare” däremot annonseras på hemsidan att klubbarna får nominera 

”årets ledare”. SR kommer också att dela ut Bo Kaisers stipendium i samband 
med årsmötet. 

 

d) Nätverksträff med studentföreningar genomfördes av TW och MK 1/12. Bra 
dialog och fortsatt samarbete följer.  

 

e) Verksamhetsplanen för RIG 2020/21 är inskickad till RF. 

Inplanerat möte med huvudmannen, rektor, för Mimers hus gymnasium 
avseende NIU-utbildningen i veckan blev inställt på grund av sjukdom.  

 

f) Information från RIF (Riksidrottsforum) som hölls 7-8/11. 
RF skickar ut underlag i mitten av december för eventuella remisser som ska 

vara inne i januari, gällande: 

- Nytt elitidrottsprogram 
- Röstlängd RF 

- Strategisk plan 2022-2025 

- Ekonomisk stödsystem 2022-2023 

- Uppdrag och arbetssätt, RF-SISU-SF-Distrikt 

Ärendena behandlas under RIM 2021 

 

g)  Nivå 1 utbildningen är framflyttad pga. pandemin men Nivå 2 är påbörjad 
digitalt. 
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§6 Lägesrapport FK (GS) 

Sammanhållande ledare för landslagsverksamhetens olika delar är klara. 

§7  Lägesrapport RIG 

Samtliga elever har hemundervisning de sista veckorna före jul på grund av 
nationella riktlinjer. Träningen fortskrider under ledning av klubbtränare. 

Samordningsmöte med SR-lärare-elever-skolledning genomfört. Arbetet på 

RIG fortskrider i stor positiv anda och eleverna är mycket nöjda med sin 
utbildning. 

Till nästa skolstart finns 3 stycken nya sökande elever. 3 elever tar studenten 

sommaren 2021. 

 
§8 Ekonomisk rapport (GS) 
                              Inget avvikande finns att rapportera. 
 

§9 Information och beslutspunkter (GS)   

a) FISA-kongressen, kort information GS 

 
b) NOR-mötet 2020-11-24 (MA) har skickat protokollet till styrelsen, det råder 

en positiv stämning och en framtidstro i NOR. En god samarbetsvilja finns 

från alla medlemsländer. Nästa fysiska möte genomförs i samband med JNM. 

 

c) Sammanlagt 205 000 kr tillföll 8 roddklubbar i kompensationsstöd mht 

påverkan av Covid -19 på verksamheten,  

 
d) Dispensansökan Kungälv RK avseende deltagande i Henley 2021. Ansökan 

är tillstyrkt. 

 
e) Regattamöte genomfördes med stort deltagande 2020-10-17. (FS) tar fram 

offerter på hjärtstartare. 

 

f) Att göra lista, efter styrelse/kanslimöten. Styrelsen går igenom listan och 
uppdras att ge feedback på fortsatt arbete inom prioriterade områden 

Kommunikation, Marknadsföring och Sponsring.  

 GS skapar arbetsgrupper för att arbeta vidare. Redovisas på SM8. 

 

§10 Inkomna skrivelser samt korrespondens med myndigheter (MA) 
Inga inkomna skrivelser finns. 
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§11 Övriga frågor (MA)  

a) Två möten har genomförts med representanter för kyrkbåtsnätverket. 

Närverket är mycket positivt inställt till att medverka i en ”storbåtsregatta” i 
Jönköping hösten 2022. Ordf. och TW arbetar vidare med planering. 

 

b) Gamla kommunikationsutrustningen för domarna kan försäljas om den 
inte används längre. (KA) ansvarar. 

 

c) Årsmöte för Årsslavarna genomförs 10/12 via teams. Föreslagen ny styrelse 
är Kenneth Alfelt, Mats Jangefors, Maria Fredriksson, Ann-Sofie Stjernström 

och Joachim Brischewski. 

 

d) SR kommer att nominera kandidat till Eureopean Rowing Board. 
 

e) Inbjudan kommer att gå ut till ordförandekonferens 15/12 för att 

delredovisa RDF utredningen. Ordf, KL och TW deltar. 
 

 

§12 Tid och plats för nästa möte  

SM 8 genomförs tisdag 26 januari 2021 kl. 19.00–21.00  via Teams 

 

§13 Mötets avslutning (MA) 

Ordförande avslutade mötet kl. 20:51 och tackade för deltagande. 

 

 

 

 

                          Mats Almlöw            Annelie Häggström         Anders Joelsson 
             Ordförande                Sekreterare                           Justeras 
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